
Aan : College van B&W 
Van : Willem Loupattij, raadslid 
Betreft : schriftelijke vragen Ambiq in zwaar weer  

Almelo,  28 september 2019 
Geacht college van B&W, 

Op zaterdag 21 september jl. lazen we in de Tubantia dat Ambiq, een grote aanbieder van jeugdhulp in 
Twente, in financieel zwaar weer zit. De fractie van de VVD verwondert zich over dit bericht.  

De VVD vindt het van belang dat eventuele onregelmatigheden bij zorginstellingen worden voorkomen. 
Hier zetten we vanuit het coalitieakkoord vol op in. Wij vinden dat het geld dat we besteden in de 
(jeugd)zorg ook daadwerkelijk moet leiden tot een aanbod van getransformeerde zorg voor onze inwo-
ners. Instellingen zullen proactief moeten transformeren en niet moeten blijven doen wat ze deden. Dit 
vraagt van instellingen resultaten, die leiden tot meer preventie en dus minder zorg! Aan de inkomsten 
kant, is de verwachting dat deze dus logischerwijs zullen teruglopen naarmate ze hier beter in slagen. 

Ambiq heeft in mei 2019 de jaarrekening 2018 vastgesteld met een continuïteitsveronderstelling van de 
accountant. In voor iedere inwoner begrijpelijke taal betekent dit dat, op het moment van vaststellen van 
de jaarrekening en afgeven van de controleverklaring (16 mei 2019), Ambiq nog zeker een jaar door kan 
gaan. Het bericht in de Tubantia laat echter iets heel anders zien. De fractie van de VVD heeft de vol-
gende vragen: 

1. Is het college er van op de hoogte dat in de jaarrekening 2018 van Ambiq, de zorginstelling een Eigen 
Vermogen van circa 18 miljoen euro noteert en een resultaat kent van 200.000 euro negatief?  

2. Heeft het college reden gehad om zich op basis van deze cijfers zorgen te maken over de financiële 
situatie van Ambiq en daarmee de continuïteit van zorg voor Almelose inwoners? 

3. Is het college er van op de hoogte dat de jaarrekening vastgesteld is op 16 mei 2019 en ondersteund 
wordt door een continuïteitsveronderstelling van de accountant? 

4. Hoe beoordeelt het college de waarde van deze continuïteitsveronderstelling nu blijkt dat de instelling  
(op basis van de uitspraken van de verantwoordelijk bestuurder) een maand later al in de problemen 
raakt? 

5. Hoe is het toezicht geregeld van Ambiq en hoe ziet u dit toezicht in het licht van het vaststellen van de 
jaarrekening en de plotselinge ontstane problematiek? Kunt u ons de notulen van de bewuste verga-
dering beschikbaar stellen, waarin de jaarrekening is vastgesteld en de accountant een toelichting 
heeft gegeven? 

6. Vanaf welk moment is het college op de hoogte gesteld van het financiële probleem van Ambiq en 
wat was exacte strekking van de informatie die het college hierover heeft ontvangen? 

7. Hoe onverwacht vindt het college de punten die de bestuurder aanwendt als oorzaak voor de financi-
ële situatie: de tariefstijgingen, inflatie, niet gecompenseerde loonstijging en arbeidsmarkt context?  

8. Bent u het met de fractie van de VVD eens dat het bijzonder is dat, gezien de vastgestelde jaarreke-
ning en afgegeven controleverklaring op 16 mei 2019, dat er in de 1e helft van 2019 een financieel 
probleem is ontstaan, waarover men nu naar buiten treedt? 

9. Kunt u aangeven wanneer en door wat dit plotselinge financiële probleem is ontstaan? 
10.Kunt u ons laten weten welke instellingen, die gecontracteerd zijn door de gemeente Almelo, een 

vergelijkbare financiële problematiek kennen? 
11.Kunt u ons laten weten welke van deze instellingen een vastgestelde jaarrekening 2018 hebben met 

een continuïtsveronderstelling van de accountant? En kunt u ons informeren welke accountant hier-
voor de verantwoordelijkheid heeft genomen? 

12.Kunt u ons aangeven welke stappen het college neemt om hierover van zowel de instelling(en) als 
van de verantwoordelijk accountant(s) een toelichting te krijgen op deze ogenschijnlijk plotseling ont-
stane problematiek? 

13.Kunt u aangeven wat de situatie van Ambiq betekent of kan betekenen voor cliënten van Ambiq? 
14.Kunt u aangeven hoeveel medewerkers van Ambiq uit Almelo getroffen worden door de ontstane 

problematiek en hun baan kunnen verliezen? 

Graag ontvangen we uw antwoorden zo spoedig mogelijk. 

Vriendelijke groet, namens de VVD-fractie, 

Willem Loupattij Raadslid (Tel. 0620100495) 


